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Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – elnök 

 Koncz Ernő – elnökségi tag 

 Ikker Péter – elnökségi tag 

 Csóka András – elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea – elnökségi tag 

 Vereczkey Lajos – felügyelő bizottsági tag 

 Mihályi András – főtitkár 

 Takácsné Fekete Franciska – versenyiroda-vezető 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

17:41 Szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség 

határozatképes. 

1. napirendi pont: Kommunikációs és Marketing Bizottság b eszámolója  

Koncz Ernő elmondta, hogy a szponzorációkkal kapcsolatos legnagyobb probléma továbbra is az, 

hogy kevés a termék, tehát a verseny. 

Elnök úr kifejtette, hogy nem volt könnyű a tárgyalás a Dreherrel, mert be kellett árazni minden 

versenyt, terméket. Sikerült elérni, hogy teljesítettségalapú legyen a kifizetés, van lehetőség 

versenyeket eltolni, vannak pótversenyek beiktatva. 

Koncz Ernő hozzáfűzte, hogy piaci alapon állnak mellettünk a szponzorok, így feléjük teljesítenünk 

kell az ígért kontaktusszámokat. Felhívta a figyelmet arra, hogy a Darts Magazint népszerűsíteni kell 

minden platformunkon, hogy ezt elősegítsük. 



Elnök úr elmondta, hogy október 1. után tudjuk majd felmérni, mit lehet tenni a Hungarian Open 

ügyében. Felkérte Harsányi Enikőt annak kidolgozására, hogy egy V4+ csapatversenyt bonyolítsunk le 

a Hungarian Open idejében. A Soft Open kapcsán elmondta, hogy egy nagyon jó ajánlat érkezett 

helyszínre, de szerződés nem lett kötve, mert nem volt jó a lemondási lehetőség. Helyettesíthető 

lenne egy online softversennyel, amennyiben nem tudjuk megrendezni. 

Koncz Ernő tudatta, hogy az Arena4 csatorna ismertsége növekszik, szeretne dartsot is közvetíteni, 

és a lefolytatott tárgyalások alapján az új Index is szívesen közölne dartshíreket. 

Hozzátette, hogy a jubileumi 30 éves fennállás tiszteletére egy emlékkönyv készítése és kiadása van 

tervben a magyar dartsról. 

Elnök úr kifejtette, hogy Bereczki Béla és Csizmazia Zoltán kereste meg őket a jubileumi kiadvány 

kapcsán, amihez forrást kerestek. Elnök úr fontos tényezőnek tartotta ezzel kapcsolatban a 

minőséget, illetve hogy legyen ennek egy felelőse a Szövetségen belül, és hogy minden jog a 

Szövetség birtokába kerüljön. 

Koncz Ernő elmondta, hogy kb. 300 oldalnyi lenne a kiadvány, reklámok is lennének benne, így 

visszatérülhetne a rá fordított költség. Az a cél, hogy anyagi veszteség nélkül készüljön el. 

Elnök úr ismertette, hogy az előzetes tárgyalások során 2-2.5 millió forintra becsülte Bereczki Béla és 

Csizmazia Zoltán a szellemi előállítás költségeit, az erre fordítható összeget ő a tárgyaláskor 1.5 millió 

forintban maximalizálta, hogy a 2.5 milliós keretből fennmaradó 1 millió forintot lektorálásra és 

minél igényesebb grafikára, tipográfiára lehessen költeni. Lennének tiszteletpéldányok, melyek 

rendszerét még ki kell dolgozni. A legfontosabbnak azt tartja, hogy minőségi terméket állítsunk elő. 

Koncz Ernő úgy ítélte meg, hogy Bereczki Béla és Csizmazia Zoltán szakmailag alkalmas lenne ennek 

összeállítására. 

A kiadással kapcsolatban Vereczkey Lajos hozzáfűzte, hogy nem keresné a nagy kiadóhálózatokat, 

mert ezek a bevétel nagy százalékát lefölözik. 

Koncz Ernő teljesen egyetértett ezzel, azért javasolta a Librit, mert ott van kapcsolata, amelynek 

révén ezt el lehetne kerülni. 

Elnök úr kifejtette, hogy elsősorban magánkiadás a cél, amiben Váczi Istvánnal és Orosz András 

testvérével, Orosz Györggyel érdemes egyeztetni, mivel ők jártasak ebben. Hozzátette, fontos 

továbbá, hogy a megjelenő reklámok igényesek legyenek, lehetőleg PR-cikkek. 

Koncz Ernő elmondta, hogy 2021 karácsony előtti megjelenés van betervezve. 

Ikker Péter megjegyezte, hogy a szinopszis alapján a Darts Magazinra hajaz a tartalom tervezete. 

Megkérdezte, hogy mekkora lenne a magyar darts aránya benne a nemzetközivel szemben? 

Elnök úr jogosnak ítélte a kérdést, és kijelentette, hogy számít Péter segítségére a projekt kapcsán. 

Kövesdi Andrea ennek kapcsán megjegyezte, hogy Csizmazia Zoltán munkáját lektorálni kell. 

Elnök úr ismertette, hogy egyfajta próbaképpen 4 hónapra szerződés lesz kötve tartalom-előállításra 

Csizmazia Zoltánnal, melynek keretében a honlapra ír cikkeket, beszámolókat a Szövetségnek 

jelképes 50 000 forint/hónap díjazással. 

A kiadvány költségvetéséről elmondta, hogy ebben az évben 500 000 forint lenne kifizetve rá 

teljesítményarányosan, teljesítményigazolás alapján. Ennek részeként készülne el első lépcsőként a 



dicsőségtábla. Ismertette, hogy Mihályi András írja majd hozzá a szerződést, ő koordinálná ezt a 

projektet egészében a Szövetség oldaláról. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról, hogy a Szövetség szerződjön a 

jubileumi évkönyv elkészítéséről 2.5 millió forint értékhatárig, mely projekt koordinálására Mihályi 

András főtitkárt bízza meg. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

68/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Szövetség szerződjön a jubileumi évkönyv elkészítéséről 2.5 millió 

forint értékhatárig, mely projekt koordinálására Mihályi András főtitkárt bízza meg. 

Elnök úr felkérte Mihályi Andrást, hogy az ezzel kapcsolatos szerződéseket október 15-ig készítse elő. 

Koncz Ernő elmondta, hogy úgy látja, jelen helyzetben és időszakban lehetne támogatást szerezni 2-

3 fiatal játékos versenyeztetésére, ebben a kérdésben kérne szakmai segítséget az Elnökség részéről. 

Elnök úr javasolta, hogy Molnár László és a két szövetségi kapitány álljon elő öt javaslattal, kiket 

lenne érdemes ilyen támogatásra előterjeszteni. Kérte, Mihályi András koordinálja ezt úgy, hogy az 

előterjesztések érkezzenek be október 10-ig, a támogatás előterjesztéséhez szükséges 

adminisztráció pedig készüljön el október 15-ig. 

Koncz Ernő hozzáfűzte, hogy ez nem szövetségi pénz, de érdemes lenne kihasználni a lehetőséget.  

2. napirendi pont: Irodai működés  

a.) Munkaszerződések, munkakörök 

Előterjesztés a Szervezeti és Működési Szabályzat kiegészítésére, amelyről a Szabályzatok napirendi 

pontban hoz döntést az Elnökség: minden beérkező kérvényről a versenyiroda-vezető döntsön első 

fokon. Másodfokon bruttó 10 000 forint fellebbezési díjért 3 fős bizottság döntsön, melynek tagjai az 

elnök, az alelnök és a főtitkár legyenek. Az ő döntésükkel szemben az Elnökségnél lehet 

felülvizsgálatot kérni díjmentesen. 

Javasolta, hogy hetente készüljön jelentés az elbírált döntésekről. 

Mihályi András elmondta, hogy át lettek beszélve a munkakörök és a hozzá tartozó feladatok, ezzel ki 

lett egészítve a Szervezeti és Működési Szabályzat, mely meg lett küldve az Elnökség felé. 

Kövesdi Andrea kérte, hogy a pénzügyekért a főtitkár feleljen, szerinte egy ember kezében kellene, 

hogy legyen ezek kezelése, a versenyiroda vezetője ne foglalkozzon pénzügyekkel, hanem csak a 

versenyek szervezésével, lebonyolításával. 

Elnök úr kérte, hogy január 15-ig Mihályi András intézze el a kártyás fizetés lehetőségét a készpénzes 

fizetés kiváltására, és november 15-ig Kövesdi Andrea bevonásával legyen kialakítva a pénzkezelés új 

rendszere. 

b.) Postázási rendszer átalakítása 

A postázás átalakítására az Iroda az alábbi előterjesztési javaslatot küldte az Elnökség felé: az Iroda 

javasolja, hogy 2021. január 1-jével a kiállított számlák elektronikus úton – e-mailben – kerüljenek 

megküldésre az egyesületek részére. 



Az Elnökség elfogadta ezt azzal a módosítási javaslattal, hogy január 1. helyett már október 1-től 

álljon át az Iroda az új rendszerre. 

18:37 Marti György meghívott vendég megérkezett 

Kövesdi Andrea javasolta, jelenjen meg az online felületeinken bemutató írás az új főtitkárról, hogy 

az egyesületi vezetők és a játékosok jobban legyenek tájékoztatva a Szövetségen belüli változásokról. 

Elnök úr ezt a javaslatot kiegészítette azzal, hogy szerinte minden irodai alkalmazottról kellene egy 

interjúval egybekötött bemutatót készíteni. 

c.) Szükséges beszerzések 

Elnök úr elmondta, hogy Mihályi Andrásnak mobiltelefont kellene beszerezni. 

Kövesdi Andrea ehhez hozzáfűzte, hogy jelentős informatikai jellegű fejlesztésekre lenne szükség, 

mert megtapasztalta, hogy az Irodában jelenleg nagyon elavultak az eszközök, szoftverek. 

Elnök úr előterjesztést kért a szükségesnek ítélt beruházásokra szeptember 30-ig. 

Ismertette, hogy a Budapesti Darts Szövetség irodát fog bérelni a Magyar Sport Házában, és 

javasolta, hogy ennek a bérleti költségeibe szálljon be a Magyar Darts Szövetség is 2020-ban 120 000 

forinttal. Ezt követően felkérte az Elnökséget az ismertetett beszerzések elfogadására. 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

69/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Szövetség telefonkészüléket vásároljon Főtitkár úr részére, valamint 

támogassa 2020-ban a Budapesti Darts Szövetséget azzal, hogy új irodahelyisége bérleti díjának egy 

részét átvállalja 120 000 forintig. 

3. napirendi pont: Módosított szabályzatok elfogadása  

A már kiküldött módosítási javaslatok mellett Elnök úr javasolta kiegészíteni a Szervezeti és 

Működési Szabályzatot a következővel: az Elnökség jogosult a versenyeket érintő kérdésekben 

történő döntési jogosultságát a versenyiroda vezetőjére átruházni, ennek esetleges felülbírálására 

bizottságot kijelölni. 

4 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

70/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását. 

Mihályi András ismertette, hogy a megküldött Selejtezési Szabályzat kapcsán javasolja a Selejtezési 

Bizottságot létrehozni, melynek tagjai az Iroda alkalmazottai lennének, azzal a megkötéssel, hogy a 

Felügyelő Bizottságot tájékoztatni kell a selejtezésről, szükség esetén részvételüket biztosítani hozzá. 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

71/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta az előterjesztett Selejtezési Szabályzatot és a Selejtezési Bizottságot az alábbi 

három taggal: Mihályi András, Takácsné Fekete Franciska, Morva-Takács Vivien Anett. 



Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy a korábban elfogadottak és ismertetettek alapján bízza meg 

Takácsné Fekete Franciskát a versenyekkel kapcsolatosan elsőfokú döntéshozatal jogával, mellyel 

szemben bruttó 10 000 forint ügyviteli költség megfizetése ellenében lehet fellebbezni. Másodfokon 

az elnökből, az alelnökből és a főtitkárból álló bizottság bírálja el az ügyeket. Ezen elbírálást 

díjfizetési kötelezettség nélkül felül lehet vizsgáltatni az Elnökséggel. A meghozott döntéseket 

nyilván kell tartani, mely nyilvántartást elérhetővé kell tenni a honlapon. 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

72/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség megbízta Takácsné Fekete Franciskát a versenyekkel kapcsolatosan elsőfokú 

döntéshozatal jogával, mellyel szemben bruttó 10 000 forint ügyviteli költség megfizetése ellenében 

lehet fellebbezni. Másodfokon az elnökből, az alelnökből és a főtitkárból álló bizottság bírálja el az 

ügyeket. Ezen elbírálást díjfizetési kötelezettség nélkül felül lehet vizsgáltatni az Elnökséggel. A 

meghozott döntéseket nyilván kell tartani, mely nyilvántartást elérhetővé kell tenni a honlapon. 

18:57 szünet 

19:15 Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. Koncz Ernő távozott. 

4. napirendi pont: Hazai versenyrendszer  

Elnök úr előterjesztése alapján az utánpótlás forduló október 4-re kerülne át, a Steel Páros Nemzeti 

Bajnokság pedig október 11-re. 

Kövesdi Andrea jelezte, hogy felül kell majd vizsgálni október elején, hogy a Soft Egyéni Nemzeti 

Bajnokságot meg lehet-e rendezni, mert a másodosztály miatt nagyon sok résztvevő zsúfolódna be 

Wekerlére, amit veszélyesnek ítél a jelenlegi járványhelyzetben. 

Elnök úr ismertette, hogy a Hungarian Openről is később lesz döntés, az október elejét ezzel is meg 

kell várni. 

A szombathelyi forduló kapcsán elmondta, hogy lesz verseny mozgássérültek számára is, mely 

Magyar Kupaként legyen meghirdetve. Kérte Mihályi Andrást, hogy próbáljon támogatást szerezni 

erre a Magyar Paralimpiai Bizottságtól. 

Mihályi András rákérdezett, hogy lehetne-e a szombathelyi fordulótól kezdődően pontverseny a 

mozgássérült bajnokság is? 

Elnök úr elmondta, ez attól függ, a Bp. Honvéd sporttelepe mozgáskorlátozott barát helyszín-e, hogy 

a negyedik forduló mellé is tudunk-e mozgáskorlátozottaknak kiírt versenyt rendezni. 

Elnök úr ismertette, hogy november 15-én lenne a Dreher Magyar Darts Liga döntője. 

19:45 Kövesdi Andrea kiment 

19:50 Kövesdi Andrea visszajött 

Elnök úr felkérte az Elnökséget az ismertetettek szerint módosított versenynaptár elfogadására. 

4 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

73/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a versenynaptár módosítását az alábbiak szerint: 



Szeptember 19.: utánpótlás verseny elhalasztva 

Október 4.: Steel Utánpótlás Magyar Kupa 

Október 11.: Steel Páros Nemzeti Bajnokság 

November 15.: Dreher Magyar Darts Liga országos döntő 

6. napirendi pont: WDF nemzetközi megbeszélés  

Harsányi Enikő beszámolt arról, hogy a World Darts Federation régiónként közvélemény-kutatást és 

egyeztetést tartott a tagszervezeteivel a versenyrendszer reformjának ügyében, mely érinti a 

versenyek besorolását és a jelentkezést rájuk. Új szabály lenne például, hogy PDC-játékosok nem 

indulhatnának WDF-versenyen – ennek pontosabb meghatározását kérte az Elnökség, Harsányi 

Enikő pedig vállalta, hogy rákérdez a WDF-nél –, illetve hogy maximum 6 versenyt rendezhet évente 

minden tagszervezet. 2021-ben sem a player levi, sem a tagdíj nem emelkedne, a későbbi emelésről 

még tárgyalnak. 

Elmondta azt is, hogy az új szabályok szerint a versenyek nevezési díja maximum 50 euró lehet. 

A versenyek formátumát is egységesítenék, például színpadi mérkőzésen minimum 6 nyert leget 

írnának elő. A pénzdíjakról is készült szabályozás, az első helyezettnek 50% kerülne visszaosztásra, a 

második ennek a felét, a harmadik pedig ennek a felét kapná meg. A női díjazásra is hoztak 

szabályozást, mert sok versenyen aránytalanul kevés pénz került visszaosztásra a hölgyek között. 

A bronz besorolású versenyeknél – jelenleg a Magyar Darts Szövetség versenyei ide tartoznak – 

minimum pénzdíjazást nem határoztak meg, de maximumot igen. Harsányi Enikő javasolta továbbá a 

WDF-nek, hogy az átváltások miatt fix árfolyam kerüljön meghatározásra. 

Bevezetésre kerül még, hogy ha valaki játék nélkül jut pénzt és/vagy ranglistapontot érő helyre, az 

nem kapja meg a pénzt és a pontot sem. 

A régiós ranglistában az arany és platina versenyek is ezüst versenyért járó pontot fognak érni. 

A kategóriák pénzdíjazáshoz vannak kötve, amik a következőképpen alakulnak: bronz kategória 3400 

euró, ezüst kategória 8000 euró, arany kategória 18 400 euró. 

5. napirendi pont: WDF online verseny  

Harsányi Enikő kifejtette, hogy a játékosnak előnyösebb, hogy a kvalifikáció is online megy már, így 

meg tudják szokni a rendszert a verseny előtt. 

Elnök úr elmondta, hogy Harsányi Enikő és Kovács István lett megbízva a szervezéssel, fejenként 50-

50 ezer forintért. 

Az eddigi kevés jelentkezőre való tekintettel 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

74/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Férfiaknál 8 fő, nőknél 4 fő alatt nem indul el a kvalifikációs verseny, hanem a szakmai alelnök és a 

szövetségi kapitány jelöli ki a 2 fő férfi és 2 fő női játékost, aki hazánkat képviseli, az addig beérkezett 

nevezéseket is figyelembe véve. 



Elnök úr kérte az Elnökséget annak elfogadására, hogy 3 bronz és 1 ezüst kategóriájú WDF-verseny 

megrendezésére jelentkezzen a Szövetség. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

75/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség felkérte Harsányi Enikőt, hogy a Szövetséget képviselve 3 bronz és 1 ezüst kategóriájú 

verseny megrendezésére adjon be igényt a WDF felé. 

7. napirendi pont: Beadott kérelmek elbírálása  

A versenyiroda által hozott döntések utólagos elfogadására kérte Elnök úr az Elnökséget. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

76/2020.IX.15 EH számú határozatot 

Az Elnökség jóváhagyta a versenyiroda által meghozott határozatokat, melyeket fel kell vezetni az 

újonnan létrehozásra kerülő határozati nyilvántartásba. 

8. napirendi pont: Egyebek  

Nem érkezett kérdés, felvetés a napirendi ponthoz, így Elnök úr berekesztette az ülést. 

20:45 Jegyzőkönyv lezárva. 

 

k. m. f. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 


